
PROTOKOLL FRA  UNGDOMSRÅDSMØTE 04.03.2013  
 

Tilstede:  

Anders Melhus (leder)  

Hamzah Sajid 

Moizza Hussain 

Aksel Kolstad (SUR-møte) 

Håkon Oppedal 

Helene Wiese 

 

Fra administrasjonen:  

Jeannette Wold ( sekretær )  

Per Melsom, politisk oppnevnt representant 

 

Forfall: 

Teodor Bruu (nestleder) 

 

 

 

SAKER: 

 

11/13 GODKJENNING AV INNKALLING, DAGSORDEN OG PROTOKOLL   

Godkjent uten merknader 

Ny sak: Valg blir 19/13. Eventuelt blir 20/13 

 

12/13  SKATEANLEGG I BYDELEN 

Ungdomsrådet har følgende utsagn om eventuell etablering av skateområde i bydelen: 

«Ungdomsrådet synes det er positivt at det etableres ulike tiltak for barn og unge i 

bydelen. Ungdomsrådet er av den oppfatning at det er en del unge som skater i 

bydelen, og at etablering av et skateområde vil vekke interesse hos flere. Skateområdet 

bør ligge sentralt i bydelen, så flest mulig kan komme seg dit på egenhånd. Et 

skateområde lokalt vil også hindre flere unge i å dra til skatesteder  i sentrum» 

  

 

13/13  REFERAT FRA UBM.  

 Utsettes til neste møte, da Aksel ikke er tilstede, og Moizza ikke hadde fått vært med. 

  

14/13  BU SAKER OG PROTOKOLL 

 Gjennomgikk sak 33/13 trafikksikkerhet ved Vinderen. Tatt til orientering 

Gjennomgikk sak 39/13 Ruspolitisk handlingsplan. Følgende kom frem under 

gjennomgang: 

 Ruskampanje på Ris med foredrag om virkning og skadevirkning var positiv 

 Positivt med natteravner, de er forebyggende i seg selv 

 Mange er ikke klar over hvor mye alkohol de drikker/tåler 

 «Fjortisfylla»-de unge drikke for å «virke» voksne 

 Det er en oppfatning at «man går på fest for å drikke». De som ikke drikker «faller» 

ofte utenom festene 

 



Gjennomgikk sak 40/13 Handlingsplan for barn og unge i en vanskelig livssituasjon. Tatt 

til orientering 

 

15/13 AKERSPOSTEN 

 Utsatt 

 

16/13 INFORMASJON TIL/FRA SUR 

 Helene har vært på møte om Kommuneplan 2030. (Gjennom SUR) 

 Visjon for Oslo 2030 er : SMART, TRYGG og GRØNN. 

Oslo skal være en åpen, trygg og tilgjengelig kunnskapshovesdstad, med fokus på 

miljø og kommunikasjon. 

Oslo vil i 2030 ha en befolkning på drøyt 800.000 og det er behov for 100.000 nye 

boliger. Det vil likevel ikke foreslås å flytte markagrensen. 

Når det gjelder miljø, var det enighet om at forsøpling kunne reduseres med flere 

søppelkasser – også her i bydelen. 

  

 

17/13 ORIENTERINGSSAKER 

Ungdomsrådsmidler utlyses i mars, med søknadsfrist 10. april. Har ikke fått 

vedtaksbrev enda, men har tidligere fått ca.130.000 

Handlingsplan 2013-15: (vedlegg) 

Liste over fremmøte til BU-møter. To og to går. April og mai er dekket. 

Jeannette kontakter FAUène for informasjon om Elevkveld i Tryvann 

 

18/13 PLANSAKER 

 Ingen aktuelle plansaker 

 

19/13 VALG 

4 representanter slutter til sommeren. Det skal velges en ny fra hver ungdomsskole og 

en fra klubben. Moizza, Helene og Aksel tar ansvar for sine respektive ungdomsskoler 

Vi lager retningslinjer for valg på møtet i april. Representantene går ut på skolene med 

informasjon i perioden 16.04-08-05. Ev.nye representanter får presentere seg selv på 

møtet 13.mai. 

 

20/13 EVENTUELT  

 Ingen saker under eventuelt 

  

 

Møtet ble avsluttet  19.20 

 

Anders Melhus       Jeannette Wold 

leder                    sekretær   

       


